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SINGULAR AND PLURAL NOUNS 
(Anarana tokana sy anarana maro) 

Natao hanondroana olona, zavatra, toerana na hevitra iray ny « noun ». Ny « singular » dia maneho 

fahatokanana ary ny « plural » kosa maneho fahamaroana.  

 Ny hankabiazan’ny « noun » rehefa maneho fahamaroana dia ampiana s amin’ny faran’ilay 

« noun ». 

bottle – bottles / tavoahangy 

cup – cups / kaopy 

pencil – pencils / pensily hazo 

desk – desks / latabatra) 

sticker – stickers / sary petaka 

window – windows / varavarankely 

 

 

 Ho an’ireo « noun » mihafara amin’ny : -s, -x, ch, na sh dia ampiana es. 

bus – buses / taksibe 

box – boxes / boaty 

watch – watches / famantaranandro 

brush- brushes / borosy 

 

 Ho an’ireo « noun » mihafara amin’ny f na fe, soloina v ny f ary ampiana es. 

wolf – wolves / aliaka dia 

wife – wives / vady vehivavy 

leaf – leaves / ravina 

life – lives / fiainana  

 

 Ny « noun » sasany dia miova endrika mihitsy ny « singular » sy ny « plural ». 

child – children / zanaka 

woman – women / vehivavy 

man – men / lehilahy 

mouse – mice / totozy 

goose – geese / gisa 

person – people / olona 

tooth – teeth / nify 

foot – feet / tongotra 

 

 Ho an’ireo « noun » mihafara amin’ny zanatsoratra o na y dia tsy misy fitsipika iraisana. 

baby – babies / zaza 

toy – toys / kilalao 

kidney – kidneys / voa 

potato – potatoes / ovy 

Misy « noun » vitsivitsy mitovy endrika amin’ny singular sy plural. 

sheep – sheep / ondry 

deer – deer / diera 

series – series / sokajy 
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species – species / karazana 

Rehefa manondro zavatra iray dia ny singular no ampiasaina, fa tsy maintsy atao plural kosa ny noun 
raha toa ka roa na mihoatra ny zavatra tondroana. 

Examples:   

       a book – two books / boky iray – boky roa 

       an umbrella – three umbrellas / elo iray – elo telo 

       a child – five children / zanaka iray – zanaka dimy 

       a leaf – many leaves / ravina iray – ravina be dia be 

 


